
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 10. august 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1236
Vil ministeren i forlængelse af svaret på MOF alm. del - spm. 1058 den 17. juni 2022 
oplyse, hvor mange ansøgninger om etablering af nyt eller udvidelse af eksisterende 
havbrug, der har været efter fremlæggelsen af den tidligere regerings akvakulturstrategi 
2014-2021 om vækst i akvakultur i Danmark, og hvor mange af disse ansøgninger, 
som er godkendt, afvist eller fortsat er under behandling, herunder angive hvor lang tid 
ansøgningerne har været under behandling?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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